
Za boljše delo
Poročilo o delu izvršnega sveta odnosno občin-

skih upravnih organov sta izzvali dve razpravi.
Ciril Stanič iz Kolezije je v svoji diskusiji pravza-
prav postavil vprašanje, kaj je z nadaljnim razvo-
jem naše občine gledano v luči podatkov. Nato
mu je Borut Mišica - predsednik IS izčrpno odgo-
voril pri čemer je še posebej izpostavil dejstvo; da
po družbenem standardu naše občine zavzema

enakovreden »status« z ostalimi, glede komunal-
nega razvoja, kjer smo v zaostanku - bomo s
celovitimi programom ljubljanske komunalne
skupnosti »deležni« bistveno večjih sredstev in
vlaganj kot bi jih zmogli sami; innustrijske cone,
ki smo jih začrtali so že »polne«, tako kot večino
naše indsutrije pa je tudi za viško občino značilna -
še vedno premajhna ambicioznost, česar pa na
kratki rok ne gre učinkovito razreševati.

Osvežujoče pa je deloVala na delegate diskusija
delegatke iz občinskih upravnih organov. O svo-
jem delu so tako občinski delavci prvič spregovo-
rili skupščini. Predstavila je njihovo delo, težave
in probleme s katerimi se srečujejo (kadri, opre-
ma . . .) pa tudi ukrepe kako zboljšati svoje delo.
Med njimi so v prvi vrsti: izboljšati odnose do
strank, do razreševanja zadev (leto 1981 - 18.000
nerešenih zadev, leta 1985 - 6.127 in v začetku
1986 - 4.627), boljše usposobljenosti, pri čemer si
želijo tudi večje odzivnosti občanov, ki kaj radi
kritizirajo na svoje obveznosti pa pozabljajo. Pri
tem pa je še posebej opozorila na to, da na
splošno in počez etiketiranje z birokrati delavcem
uprave prej jemlje voljo do dela kot ne, zavedati
se pač moramo, da so prav oni tisti, ki so dolžni
spoštovati zakone in se po njih ravnati, kar pome-
ni, da bi skupno z večjim razumevanjem občanov
vsaj nekaterih, marsikaj lahko preje in učinkovite-
je rešili.


